
Bestyrelsesmøde den 09. oktober2022 

Tilstede: Henrik, Jan, Lars, Kaj og Susanne 

Referent: Susanne 

 

Økonomi – Jan 

Økonomi blev gennemgået af Jan 

 

Veje, stier og beplantning 

Vejene er i gang med at blive skrabet.  

Der kommer grus i hullerne på vejene.  

Vi kigger på stiernes tilstand.  

Påtænker at så vilde blomster i grønne områder. 

 

Legepladser 

Firmaet ”Aktiv Leg” har givet tilbud på nye legeredskaber. Der er pt. ikke 

økonomi til alt i tilbuddet. De legeredskaber der ikke udskiftes, vil blive 

fjernet, hvis de er dårlige. 

 

Eventuelt 

Norlys har kontaktet os. De vil gerne have tilladelse til at sætte 3 stk. 

fiberskabe op ved vores beplantning ved Lerpøtvej. Dette afslås. Skabene 

kan opsættes ved transformerstationen på den anden side.  


